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Valtuustokauden arviointi / sivistyslautakunta 8.6.2021 

 

Lautakunnan jäsenet ja viranhaltijat työstivät arviointia ensin itsenäisesti ja sen jälkeen ryhmissä. Arviointi 

koottiin yhteiskeskustelussa, josta ao. muistio. 

1. Kokousten määrän ja yksittäisten kokousten keston sopivuus suhteessa käsiteltäviin asioihin 

- käsiteltäviin asioihin on ollut riittävästi aikaa 

- toimipisteiden esittelyiden sopiva kesto on enintään puoli tuntia, sovitaan aikataulu 

etukäteen 

 

2. Perehdytys ja koulutus toimialan asioihin 

- valtuustokauden alussa ryhmäytymisilta ilman varsinaisia kokousasioita 

- käydään läpi perusasiat ja vuosikello yksityiskohtaisemmin 

- perehdytyksessä esitellään organisaatio ja johtamishierarkia 

- myös varajäsenet osallistuvat perehdytykseen 

- huomioidaan kesken kauden aloittavien perehdytys 

- käyntikierros kohteissa erikseen 

 

3. Kokousasioihin liittyvä tiedonkulku ja viestinnän riittävyys 

- tiedonkulku on toiminut hyvin ja viestintä on ollut riittävää 

 

4. Koulu- ja päiväkotivierailut 

- vierailut ovat hyödyllisiä ja tärkeitä 

- tiukka aikataulu, vierailujen vaihtelevat teemat  

- vierailukohdetta voivat esitellä myös muut henkilöt kuin rehtori tai päiväkodin johtaja ja 

lautakunta voi tavata myös muuta henkilökuntaa 

 

5. Yhteydenpidon aktiivisuus omaan nimikkokouluun ja päiväkotiin 

- aktiivisuus riippuu persoonasta 

- käytänne kaipaa täsmennyksiä käyntien ja raportoinnin struktuurin suunnittelun osalta  

 -lisätään raportointi lautakunnan vuosikelloon esim. kerran vuodessa tai 

 kiertäen ja jäsenet vuorollaan 

- huomioidaan vastuualueiden tasapuolisuus, vuorottelu koulu- ja päiväkotiasioissa 

 

6. Lautakunnan iltakoulujen riittävä määrä ja muu kokouksia täydentävä toiminta 

- iltakoulut ovat hyvää täydentävää toimintaa, iltakouluja on ollut riittävästi 

- toimintaa voidaan kehittää järjestämällä iltakouluja myös ajankohtaisista ilmiöistä 

- lautakunta kokee tarpeelliseksi, että vapaamuotoista toimintaa on enemmän 

 - joihinkin kokouksiin liitetään ns. kyselytunti, jolloin on aikaa kysyä ja 

 keskustella vapaamuotoisemmin ajankohtaisista aiheista 

 - asiantuntijoiden kuuleminen 

 

7. Kokousasioiden päätösvalmistelu 

- listalle muut esille tulevat asiat  



- talousarvioprosessin toimivuus ja selkeys sekä priorisointi, kentän toiveet mukaan 

valmisteluun, ns. pitkä lista toiveista ja tarpeista  

- vuorovaikutus kaupunginhallituksen edustajan ja lautakunnan välillä, molempiin suuntiin 

- nuorisoedustajien osallistaminen, puheenjohtajan rooli tärkeä 

 

8. Asioiden esittelyn ammattitaitoisuus 

- asiat on esitelty hyvin ja ammattitaitoisesti 

 

9. Kokousten kulun ja johtamisen sujuvuus 

- kokousten johtaminen ja kulku on toiminut hyvin 

- keskustelussa korostuu asiassa pysyminen ja keskustelun rönsyilyn välttäminen 

- kehitysehdotuksena perehdytys puheenvuoron pitämiseen 

 

10. Kokouksien ilmapiiri 

- yhteistyö valtuustokauden aikana on sujunut hyvin 

- ilmapiiri on ollut hyvä, avoin ja keskusteleva 

- toista on kunnioitettu, silloinkin kun ollaan erimieltä 

 

11. Tyytyväisyys vaikutusmahdollisuuksiin lautakuntatyöskentelyssä 

- lautakunta on tyytyväinen, puheenvuoroja on saanut riittävästi 

 

12. Teknisten kokousjärjestelyiden ja olosuhteiden tuki lautakunnan työskentelyyn 

- etäyhteyden käyttö on vähentänyt keskustelua 

- tärkeää nähdä ihmisiä ja keskustella vapaasti 

- hybridimalli ei oikein teknisesti vielä toimi 

- osa kokouksista voidaan sopia jatkossa sähköisiksi, erityisesti tekniset pykälät sopivat 

käsiteltäväksi sähköisessä kokouksessa 

- sähköinen kokous helpottaa osallistumista 

- kokouspaikat tasokkaat ja monipuoliset, hyvät tarjoilut 

  


